
 

SAMNANGER KOMMUNE  
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Kommunestyret 
Møtedato 25.02.2021 
Møtetid: Kl. 15:00 - 21:50 
Møtestad: Biblioteket på Bjørkheim 
 
 
Av 21 medlemmer møtte 21, inkludert varamedlemmer. 
 

Desse medlemmene møtte: Parti: 

Gunn Østvik Petersen Ap 

Harald Boge Ap 

Jon Magne Bogevik Ap 

Shirin Kvernes Khadoor Ap 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus Bl 

Knut Harald Frøland Bl 

Knut Loneland Høibraaten Bl 

Lena Tveit Bl 

Martin Haugen Bl 

Ove Totland Bl 

Solveig Vassenden Bl 

Øyvind Steinsland Bl 

Karl Bård Kollbotn Frp 

Linda Haug Kollbotn Frp 

Odd Arne Haga Frp 

Arild Røen H 

Gunn Totland Moss KrF 

Oskar Røen MDG 

Øyvind Strømmen MDG 

Monica Tjønna Sp 

 

Desse medlemene møtte ikkje: Parti: I staden møtte: Parti: 

Øyvind Røen Sp Magnus Erdal Sp 

 
 

Ugild: Sak: I staden møtte: Merknad: 

Lena Tveit, Bl 017/2021 ,        

Øyvind Steinsland, Bl 017/2021 ,        

Øyvind Strømmen, 
MDG      

017/2021 ,        

 
 
Møtenotat: 
Andre som var til stades på møtet:  

·  Ingebjørg Vamråk, rådmann 
·  Jan Erik Boge, rådgjevar 
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På grunn av at varaordførar Øyvind Røen (Sp) ikkje var til stades på møtet, foreslo ordførar Knut 
Harald Frøland (Bl) i starten av møtet at Karl Bård Kollbotn (Frp) gjekk inn som setjevaraordførar i 
møtet. Kommunestyret slutta seg dette.  
 
 

Møteleiar: Knut Harald Frøland 

Møtesekretær:  Jan Erik Boge 
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Underskrift frå utvalsleiar og møtesekretær:  

 
 
 
Tysse, 01.03.2021 
 
 
 
 

Knut Harald Frøland  Jan Erik Boge 
ordførar  leiande rådgjevar 
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Desse sakene vart handsama: 
 

Sakliste 
 

 

Sak nr. Arkivsak Sakstittel Merknad 

005/2021 21/164 Faste saker  

006/2021 20/109 Handsaming av uttalar til oppstartsmelding og 
planprogram - Vedtak av planprogram for KDP 
Akvakultur i sjø 

 

007/2021 21/140 Avtale Regionalt Digitaliseringsarbeid  

008/2021 20/605 Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger 
kommune 

 

009/2021 20/605 Mål og retningslinjer for barneverntenesta i 
Samnanger kommune 

 

010/2021 18/951 Tilskot ekstraordinært kommunalt næringsfond  

011/2021 19/889 Plan for friluftlivets ferdselsårer  

012/2021 21/103 Opprusting og tilrettlegging av leikeplass i 
Bjørkhaugen 

 

013/2021 18/534 Førespurnad om auka eigenkapital Hardanger AKS  

014/2021 18/1787 Vedtak av delegeringsreglement for Samnanger 
kommune  -  ny handsaming 

 

015/2021 20/222 Ekstra midlar til kontrollutvalet i Samnanger 
kommune 

 

016/2021 20/222 Årsmelding 2020 - Kontrollutvalet i Samnanger 
kommune 

 

017/2021 21/151 Veg og gangsti Hagabotnane - drøfting av alternativ  

018/2021 20/730 Talerett i kommunestyret for ungdomsrådet, 
eldrerådet og rådet for personar med nedsett 
funksjonsevne 

 

019/2021 19/831 Vurdering av løysing for strøyming og opptak av 
offentlege møte 

 

020/2021 19/1056 Fastsetjing av valdag - Stortings- og sametingsvalet 
2021 

 

021/2021 20/795 Ordning med kommunalt tilskot til nydyrking og 
redyrking i Samnanger 

 

1 20/25 Interpellasjon frå MDG: Lysureining  
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SAKNR. 005/2021: Faste saker 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
Godkjent utan merknader.  
 
 
Eventuelle merknader til protkollen frå førre møte 
Ingen merknader.  
 
 
Ordføraren orienterer 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om følgjande:  

·  Besøksreglar Samnangerheimen. 
·  Forsøkprosjekt med fritidskort. Samnanger søkte, men kom ikkje med i ordninga.  
·  Konseptutgreiing straum til norsk sokkel.  

 
Rådmannen orienterer 
Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte om følgjande:  

·  Byggerekneskap. Tidsplan for politisk handsaming.  
·  Akkumulert tap på refusjonskrav sjukepengar må utgiftsførast i 2020. Utgjer om lag 2 

millionar kroner.  
·  Rekneskap 2020.  
·  Inntekter konsesjonskraft 2021.  
·  Sal av sjukeheimsplassar til Bjørnafjorden kommune.  
·  Oppfølging arbeidsmiljø barneskulen.  
·  Svar på forureiningsprøvar.  
·  Ny heimeside for Samnanger kommune.  
·  Administrativt organisasjonskart.  
·  Datasikkerheit.  
·  Barnevernsreform. Blir truleg sak på neste kommunestyremøte.  

 
Grunngjevne spørsmål 
Det var meldt inn tre grunngjevne spørsmål til møtet:  
 
Grunngjeve spørsmål frå Arild Røen (H) om Totræna 
Arild Røen las opp spørsmålet. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte.  
 
Grunngjeve spørsmål frå Arild Røen (H) om Erikajorda 
Arild Røen las opp spørsmålet. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte. Ordføraren foreslo å setja 
sak om Erikajorda på saklista til neste formannskapsmøte.  
 
Grunngjeve spørsmål frå Samnanger Frp om plan for vedlikehald 
Karl Bård Kollbotn las opp spørsmålet. Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.  
 
 
Utvalet sitt kvarter 
 
Følgjande vart teke opp under utvalet sitt kvarter:  
 
Smitteverntiltak Covid-19 
Oppmoding frå Linda Haug Kollbotn (Frp).  
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Spørsmål om ny dato for utsett møte i eldrerådet 09.02.2021 
Spørsmål frå Solveig Vassenden (Bl). Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.  
 
Bossspann på veg/trasè til dagsturhytta 
Oskar Røen (MDG) foreslo at det vert plassert ut bosspann på vegen/trasèen ut mot dagsturhytta.  
 
Avtale om pasientreiser 
Arild Røen (H) spurde om status i saka. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om dette.  
 
Sak Krekavegen 
Jon Magne Bogevik (Ap) hadde nokre spørsmål om saka. Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.  
 
Økonomistatus 2021 
Jon Magne Bogevik (Ap) spurde om økonomistatus så langt i 2021. Rådmann Ingebjørg Vamråk 
orienterte om at det førebels ikkje ligg føre tal om økonomistatus 2021.  
 
Rubbhallar i Hagabotnane 
Lena Tveit (Bl) tok opp at leasing av rubbhallar kan vera eit mogleg alternativ for fotball i 
Hagabotnane vinterstid.  
 
Status for bygging av heis i kommunehuset 
Karl Bård Kollbotn (Frp) spurde om status. Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte.  
 
 
KS- 005/2021 Vedtak: 

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
 
 

SAKNR. 006/2021: Handsaming av uttalar til oppstartsmelding og 
planprogram - Vedtak av planprogram for KDP Akvakultur i sjø 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
 
Handsaming i møtet: 
Akvakultur i sjø – framlegg til vedtak, sett fram av Knut Harald Frøland (Bygdalista): 
Med heimel i plan- og bygningslova §§ 4-1 andre ledd og 11-13 andre ledd vert planprogram for 
kommunedelplan for akvakultur i sjø, planID 4623 202001, endeleg fastsett. Planprogrammet er 
dagsett 28.10.2020, med revisjonsdato 26.01.2021. Planområdet er synt i vedlagt kart, dagsett 
23.10.2020, og femner om heile havflata i Samnanger kommune.  
 
Samnangerfjorden er ein terskelfjord. Dette betyr at den frå naturen si side har lite utskifting av 
vassmassar i dei nedre lag. For høgt nivå av nitrogen kan gjere stor skade i Samnangerfjorden. Dei 
siste 10 åra har gjennomsnittleg nitrogenutslepp frå akvakultur i Samnangerfjorden vore om lag 
19.000 personekvivalenter (pe). Sjølv om ein ikkje kan vise til ferske målingar av tilstand på 
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botnforholda i Samnangerfjorden er det grunn til å vere på vakt.  
 
Havforskningsintituttet har berekna dødelighet på smoltuvandring i Samnangerfjorden til kritisk nivå 
over fleire år. Forekomst av akvakultur i Samnangerfjorden, Fusafjorden og Bjørnafjorden har truleg 
stor betydning for nivå av lakselus i Samnangerfjorden. Analyser og undersøkingar viser at 
opprinneleg villaks- og sjøørretstamme i Samnangervassdraget er tapt eller kritisk trua. Dette 
samsvarer med erfaringar fiskarar har gjort seg. Statsforvaltar har som følgje av dette satt tema på 
dagsorden og arbeider no med eit større prosjekt med å reetablere villaksestamma i 
Samnangervassdraget. Samnanger jeger- og fiskarlag er også engasjert og bidrar mellom anna med 
kunnskap om elv og fiske.  
 
Samnanger kommune set mellom anna følgjande mål for planprogram for akvakultur i sjø: 
Fjordsystemet og naturmangfaldet sine tålegrenser skal ikkje overskridast og det skal vere eit 
produksjonsmessig overskot av ville lakse- og sjøørretstammer i dei elver i Samnanger som har dette. 
Akvaplanen skal foreslå tiltak som støttar opp under denne målsettinga. 
 
Tillegg til det ordførar set fram, sett fram av Monica Tjønna (Senterpartiet): 
Samnanger kommune ynskjer å betre ivareta både miljøet i sjøen og våre villfiskstammer i 
kommunen sin fjord og sjø. Vi vil ha ein nullutsleppsvisjon for forureining av kjemikalier/medisinsk 
utslepp og skadeleg slam i kommunen sin fjord. 
 
Handsaming: 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) sette fram framlegg til vedtak.  
 
Monica Tjønna (Sp) sette fram framlegg til vedtak. Ho foreslo at dette vart eit tillegg til framlegget til 
Knut Harald Frøland.  
 
I røystinga vart naturutvalet si tilråding sett opp mot framlegget til Knut Harald Frøland inkludert 
tilleggsframlegget til Monica Tjønna.  
 
17 representantar røysta for framlegget til Knut Harald Frøland/Monica Tjønna og 4 røysta for 
naturutvalet si tilråding.  

For Knut Harald Frøland og Monica 
Tjønna sitt framlegg 

For naturutvalet si tilråding 

Knut Harald Frøland (Bl) Karl Bård Kollbotn (Frp) 

Lena Tveit (Bl) Odd Arne Haga (Frp) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Arild Røen (H) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Martin Haugen (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Monica Tjønna (Sp)  

Magnus Erdal (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  
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KS- 006/2021 Vedtak: 
Med heimel i plan- og bygningslova §§ 4-1 andre ledd og 11-13 andre ledd vert planprogram for 
kommunedelplan for akvakultur i sjø, planID 4623 202001, endeleg fastsett. Planprogrammet er 
dagsett 28.10.2020, med revisjonsdato 26.01.2021. Planområdet er synt i vedlagt kart, dagsett 
23.10.2020, og femner om heile havflata i Samnanger kommune.  
 
Samnangerfjorden er ein terskelfjord. Dette betyr at den frå naturen si side har lite utskifting av 
vassmassar i dei nedre lag. For høgt nivå av nitrogen kan gjere stor skade i Samnangerfjorden. Dei 
siste 10 åra har gjennomsnittleg nitrogenutslepp frå akvakultur i Samnangerfjorden vore om lag 
19.000 personekvivalenter (pe). Sjølv om ein ikkje kan vise til ferske målingar av tilstand på 
botnforholda i Samnangerfjorden er det grunn til å vere på vakt.  
 
Havforskningsintituttet har berekna dødelighet på smoltuvandring i Samnangerfjorden til kritisk nivå 
over fleire år. Forekomst av akvakultur i Samnangerfjorden, Fusafjorden og Bjørnafjorden har truleg 
stor betydning for nivå av lakselus i Samnangerfjorden. Analyser og undersøkingar viser at 
opprinneleg villaks- og sjøørretstamme i Samnangervassdraget er tapt eller kritisk trua. Dette 
samsvarer med erfaringar fiskarar har gjort seg. Statsforvaltar har som følgje av dette satt tema på 
dagsorden og arbeider no med eit større prosjekt med å reetablere villaksestamma i 
Samnangervassdraget. Samnanger jeger- og fiskarlag er også engasjert og bidrar mellom anna med 
kunnskap om elv og fiske.  
 
Samnanger kommune set mellom anna følgjande mål for planprogram for akvakultur i sjø: 
 
Fjordsystemet og naturmangfaldet sine tålegrenser skal ikkje overskridast og det skal vere eit 
produksjonsmessig overskot av ville lakse- og sjøørretstammer i dei elver i Samnanger som har dette. 
Akvaplanen skal foreslå tiltak som støttar opp under denne målsettinga. 
 
Samnanger kommune ynskjer å betre ivareta både miljøet i sjøen og våre villfiskstammer i 
kommunen sin fjord og sjø. Vi vil ha ein nullutsleppsvisjon for forureining av kjemikalier/medisinsk 
utslepp og skadeleg slam i kommunen sin fjord. 
 
09.02.2021 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Krav i planprogram, sett fram av Monica Tjønna (Senterpartiet): 
Samnanger kommune ynskjer å bevare villfisk i betydeleg større grad enn pr idag. Vi set krav om at 
alle nye anlegg skal plasseras på land og at alle utvidingar av eksisterande anlegg i fjord/sjø må søka 
kommunen om utviding. Slike søknadar skal behandlas i naturutvalet. 
 
krav i planprogrammet, sett fram av Monica Tjønna (Senterpartiet): 
Samnanger Kommune ynskjer å betre ivareta både klimaet i sjøen og våre villfiskstammer i 
kommunens fjord og sjø. Vi vil ha ein nullutsleppsvisjon av kjemikalier/medisinsk utslepp og skadeleg 
slam i kommunens fjord. 
 
Monica Tjønna  sett fram sitt første framlegg som ho seinare trekte, og sette fram eit nytt 2. 
framlegg.  Ho ønskjer å justere framlegget med å erstatte ordet klima med miljø i sjøen, og få inn 
ordet for forureining etter nullutsleppsvisjon. Utvalet slutta seg til dette.  
Det vart røysta over framlegget frå rådmannen og 2. framlegg frå Tjønna med justering som ovanfor.  
Framlegga vart samrøyses vedteke.  
  
 
NAT- 002/2021 Vedtak: 
Med heimel i plan- og bygningslova §§ 4-1 andre ledd og 11-13 andre ledd vert planprogram for 
kommunedelplan for akvakultur i sjø, planID 4623 202001, endeleg fastsett. Planprogrammet er 
dagsett 28.10.2020, med revisjonsdato 26.01.2021. Planområdet er synt i vedlagt kart, dagsett 
23.10.2020, og femner om heile havflata i Samnanger kommune. 
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Samnanger Kommune ynskjer å betre ivareta både miljøet i sjøen og våre villfiskstammer i 
kommunen sin fjord og sjø. Vi vil ha ein nullutsleppsvisjon for forureining av kjemikalier/medisinsk 
utslepp og skadeleg slam i kommunen sin fjord.  

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Med heimel i plan- og bygningslova §§ 4-1 andre ledd og 11-13 andre ledd vert planprogram for 
kommunedelplan for akvakultur i sjø, planID 4623 202001, endeleg fastsett. Planprogrammet er 
dagsett 28.10.2020, med revisjonsdato 26.01.2021. Planområdet er synt i vedlagt kart, dagsett 
23.10.2020, og femner om heile havflata i Samnanger kommune. 
 
 
 
 

SAKNR. 007/2021: Avtale Regionalt Digitaliseringsarbeid 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 007/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune sluttar seg til samarbeidet DigiVestland, og delegerer til rådmann å inngå 
avtale om regionalt digitaliseringssamarbeid. Stipulert kostnad for 2021 på NOK 50 000 vil bli 
finansiert over disposisjonsfondet. Seinare års kostnader vil bli innarbeidde i budsjetta.  
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 011/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune sluttar seg til samarbeidet DigiVestland, og delegerer til rådmann å inngå 
avtale om regionalt digitaliseringssamarbeid. Stipulert kostnad for 2021 på NOK 50 000 vil bli 
finansiert over disposisjonsfondet. Seinare års kostnader vil bli innarbeidde i budsjetta.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune sluttar seg til samarbeidet DigiVestland, og delegerer til rådmann å inngå 
avtale om regionalt digitaliseringssamarbeid. Stipulert kostnad for 2021 på NOK 50 000 vil bli 
finansiert over disposisjonsfondet. Seinare års kostnader vil bli innarbeidde i budsjetta.  
 
 
 
 
 
 

SAKNR. 008/2021: Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger 
kommune 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
 
Handsaming i møtet: 
Framlegg, sett fram av Monica Tjønna (Senterpartiet): 
Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger kommune blir vedtatt, som ei prøveordning med 
varighet på 2 år, med følgjande vedtatte justeringar: 
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Samansetjing: 
Utvalet vert valt av kommunestyre første halvår 2021, og seinare kvart 4. år. 
Med varighet på 2 år blir følgjande fagpersonar valt: 
· Pykologspesialist Heidi Wittrup Djup 
· Daglig leder for Bedre Barnevern, Tor Monsen (tidl. barnevernleder i Røyken 
kommune) 
· Advokat Gro Hillestad Thune 
· Advokat Geir Kjell Andersland 
 
Med varighet for 2 år vert følgande lekfolk av dei faste kommunestyrerepresentantane vald: 
Øyvind Røen 
Shirin Kvernes Khadoor 
 
Lekmedlemmene får same møtegodtgjersle som kommunestyret og følger elles dei 
kommunale reglane for m.a. erstatning for tap av inntekt i «Forskrift om godtgjersle, dekking av 
utgifter, m.m. for folkevalde, Samnanger kommune». 
 
Finansiering: 
For 2021 skal finansiering av barnevernsutvalet inngå i driftsbudsjett for barnevernet. For 2022 og 
dei eventuelt kommande åra skal finansiering av barnevernsutvalet inngå som sjølvstendig post i 
budsjett- og økonomiplan. 
 
Evaluering: 
Barnevernsutvalet skal evaluerast etter 2 år. 
 
 
Handsaming:  
Monica Tjønna (Sp) sette fram framlegg til vedtak.  
 
I røystinga fekk formannskapet si tilråding 16 røyster og Monica Tjønna sitt framlegg 5 røyster.  

For formannskapet si tilråding For Monica Tjønna sitt framlegg 

Knut Harald Frøland (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Lena Tveit (Bl) Magnus Erdal (Sp) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Linda Haug Kollbotn (Frp) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Odd Arne Haga (Frp) 

Martin Haugen (Bl) Karl Bård Kollbotn (Frp) 

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Arild Røen (H)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  
 

 
KS- 008/2021 Vedtak: 
Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger kommune blir vedtatt, som ei prøveordning med 
varighet på 2 år, med følgjande vedtatte justeringar: 
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Samansetjing 
Utgår: Alternativ 2. 
 
Val 
Utgår: Utvalet vert valt av kommunestyre første halvår 2021, og seinare kvart 4. år.  
Tillegg: Utvalet vert valt av kommunestyre. Med varighet på 2 år blir følgjande fagpersonar valt: 

·  Pykologspesialist Heidi Wittrup Djup 
·  Daglig leder for Bedre Barnevern, Tor Monsen (tidl. barnevernleder i Røyken 

kommune) 
·  Advokat Gro Hillestad Thune 
·  Advokat Geir Kjell Andersland 

 
Godtgjersle 
Utgår: Lekmedlemmene får same møtegodtgjersle som kommunestyret og følger elles dei 
kommunale reglane for m.a. erstatning for tap av inntekt i «Forskrift om godtgjersle, dekking av 
utgifter, m.m. for folkevalde, Samnanger kommune». 
 
Tillegg: Finansiering  
For 2021 skal finansiering av barnevernsutvalet inngå i driftsbudsjett for barnevernet. For 2022 og 
dei eventuelt kommande åra skal finansiering av barnevernsutvalet inngå som sjølvstendig post i 
budsjett- og økonomiplan.  
 
Tillegg: Evaluering  
Barnevernsutvalet skal evaluerast etter 2 år. 
 
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Vedtaksframlegg frå Knut Harald Frøland, sett fram av Knut Harald Frøland (Bygdalista): 
Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger kommune – framlegg til vedtak 
Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger kommune blir vedtatt, som ei prøveordning med 
varighet på 2 år, med følgjande vedtatte justeringar: 
 
Samansetjing 
Utgår: Alternativ 2. 
 
Val 
Utgår: Utvalet vert valt av kommunestyre første halvår 2021, og seinare kvart 4. år.  
Tillegg: Utvalet vert valt av kommunestyre. Med varighet på 2 år blir følgjande fagpersonar valt: 

·  Pykologspesialist Heidi Wittrup Djup 
·  Daglig leder for Bedre Barnevern, Tor Monsen (tidl. barnevernleder i Røyken 

kommune) 
·  Advokat Gro Hillestad Thune 
·  Advokat Geir Kjell Andersland 

 
Godtgjersle 
Utgår: Lekmedlemmene får same møtegodtgjersle som kommunestyret og følger elles dei 
kommunale reglane for m.a. erstatning for tap av inntekt i «Forskrift om godtgjersle, dekking av 
utgifter, m.m. for folkevalde, Samnanger kommune». 
 
Tillegg: Finansiering  
For 2021 skal finansiering av barnevernsutvalet inngå i driftsbudsjett for barnevernet. For 2022 og 
dei eventuelt kommande åra skal finansiering av barnevernsutvalet inngå som sjølvstendig post i 
budsjett- og økonomiplan.  
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Tillegg: Evaluering  
Barnevernsutvalet skal evaluerast etter 2 år. 
 
 
 
Handsaming:  
Ordførar Knut Harald Frøland sette fram framlegg til vedtak.  
 
Det vart gjennomført punktvis røysting over kvart endringsforslag i ordføraren i framlegg:  
 
Samansetjing: 
Sju røysta for ordføraren sitt forslag om at alternativ 2 utgår og to røysta for at alternativ 1 utgår.  

Alternativ 2 utgår Alternativ 1 utgår 

Knut Harald Frøland (Bl) Øyvind Røen (Sp) 

Lena Tveit (Bl) Odd Arne Haga (Frp) 

Martin Haugen (Bl)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Gunn Totland Moss (Krf)  

 
Val: 
Ordføraren sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Godtgjersle:  
Ordføraren sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Finansiering: 
Ordføraren sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Evaluering: 
Ordføraren sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
 
Det vart til slutt røysta over heile framlegget til ordføraren, inkludert dei vedtekne endringspunkta. 
Samrøystes vedteke.  
 
 
FORM- 003/2021 Vedtak: 
Retningslinjer for barnevernsutvalet i Samnanger kommune blir vedtatt, som ei prøveordning med 
varighet på 2 år, med følgjande vedtatte justeringar: 
 
Samansetjing 
Utgår: Alternativ 2. 
 
Val 
Utgår: Utvalet vert valt av kommunestyre første halvår 2021, og seinare kvart 4. år.  
Tillegg: Utvalet vert valt av kommunestyre. Med varighet på 2 år blir følgjande fagpersonar valt: 

·  Pykologspesialist Heidi Wittrup Djup 
·  Daglig leder for Bedre Barnevern, Tor Monsen (tidl. barnevernleder i Røyken 

kommune) 
·  Advokat Gro Hillestad Thune 
·  Advokat Geir Kjell Andersland 
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Godtgjersle 
Utgår: Lekmedlemmene får same møtegodtgjersle som kommunestyret og følger elles dei 
kommunale reglane for m.a. erstatning for tap av inntekt i «Forskrift om godtgjersle, dekking av 
utgifter, m.m. for folkevalde, Samnanger kommune». 
 
Tillegg: Finansiering  
For 2021 skal finansiering av barnevernsutvalet inngå i driftsbudsjett for barnevernet. For 2022 og 
dei eventuelt kommande åra skal finansiering av barnevernsutvalet inngå som sjølvstendig post i 
budsjett- og økonomiplan.  
 
Tillegg: Evaluering  
Barnevernsutvalet skal evaluerast etter 2 år. 
 
 
Ordføraren sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram utan tilråding frå ordførar. 
 
 
 
 

SAKNR. 009/2021: Mål og retningslinjer for barneverntenesta i Samnanger 
kommune 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 009/2021 Vedtak: 
Mål og retningslinjer for barnevernstenesta i Samnanger kommune blir vedtatt med følgjande 
justeringar: 
 
I avsnittet "Føremål" vert det gjort følgjande endring:  

·  "Barnevernet skal hjelpa til med å sikra gode og trygge oppvekstvilkår,......" vert endra til 
"Barnevernet skal saman med andre kommunale tenester hjelpa til med å sikra gode og 
trygge oppvekstvilkår,......". 

 
Tillegg: 5. Finansiering  
Finansiering av tiltak i «Mål og retningslinjer for barnevernstenesta» skal inngå i driftsbudsjett for 
barnevernet. 
 
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Vedtaksframlegg frå Knut Harald Frøland, sett fram av Knut Harald Frøland (Bygdalista): 
Mål og retningslinjer for barnevernstenesta i Samnanger kommune – framlegg til vedtak 
 
Mål og retningslinjer for barnevernstenesta i Samnanger kommune blir vedtatt med følgjande 
justeringar: 
Tillegg: 5. Finansiering  
Finansiering av tiltak i «Mål og retningslinjer for barnevernstenesta» skal inngå i driftsbudsjett for 
barnevernet. 
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Handsaming: 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) sette fram framlegg til vedtak.  
 
Gunn Totland Moss (KrF) sette fram framlegg om følgjande endring i ordlyden i avsnittet "Føremål" i 
mål og retningslinjer for barneverntenesta i Samnanger kommune: 

·  "Barnevernet skal hjelpa til med å sikra gode og trygge oppvekstvilkår,......" vert endra til 
"Barnevernet skal saman med andre kommunale tenester hjelpa til med å sikra gode og 
trygge oppvekstvilkår,......". 

 
Det vart røysta over ordføraren sitt framlegg, justert med endringsframlegget til Gunn Totland Moss. 
Samrøystes vedteke.  
 
FORM- 002/2021 Vedtak: 
Mål og retningslinjer for barnevernstenesta i Samnanger kommune blir vedtatt med følgjande 
justeringar: 
I avsnittet "Føremål" vert det gjort følgjande endring:  

·  "Barnevernet skal hjelpa til med å sikra gode og trygge oppvekstvilkår,......" vert endra til 
"Barnevernet skal saman med andre kommunale tenester hjelpa til med å sikra gode og 
trygge oppvekstvilkår,......". 

 
Tillegg: 5. Finansiering  
Finansiering av tiltak i «Mål og retningslinjer for barnevernstenesta» skal inngå i driftsbudsjett for 
barnevernet. 
 
 
Ordføraren sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram utan tilråding frå ordførar.  
 
 
 
 

SAKNR. 010/2021: Tilskot ekstraordinært kommunalt næringsfond 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
 
Handsaming i møtet: 
Tilskot ekstraordinært kommunalt næringsfond, sett fram av Arild Røen (Høgre): 
Det vert gjeve kr 100000 til børdalen sirkulærpark. Pengar vert henta ved tilsvarande reduksjon til 
butikk Tysse. 

 
Framlegg ekstraordinært tlskot, sett fram av Monica Tjønna (Senterpartiet): 
Tilskot ekstraordinært kommunalt næringsfond vert fordelt slik: 
Apex kr 196.884,- 
Bjørkheim Kro og Motell AS kr 211.884,- 
 
 
Tilleggsframlegg, sett fram av Knut Harald Frøland (Bygdalista): 
Når det er klart med konsept/ forretningsplan inkl. finansiering skal butikk på Tysse til ny handsaming 
i kommunestyret. 
 
 
Handsaming:  
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) bad om å få gildskapen sin vurdert. Bakgrunnen for dette var at 
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Samnanger frivilligstentral er ein av søkjarane om tilskotsmidlar, på vegner av ein butikk som ei 
gruppe initiativtakarar vil prøva å få starta opp på Tysse. Knut Harald Frøland er gift med leiaren ved 
Samnanger frivilligsentral. Knut Harald Frøland gjekk frå medan kommunestyret vurderte gildskapen 
hans. Han vart funnen gild med 16 mot 5 røyster, og tok etter dette plass att i møtet.  

Gild Ugild 

Lena Tveit (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Arild Røen (H) 

Martin Haugen (Bl) Øyvind Strømmen (MDG) 

Ove Totland (Bl) Oskar Røen (MDG) 

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Magnus Erdal (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

 
Etter den innleiande debatten bad Shirin Kvernes Khadoor (Ap) om gruppemøte.  
 
Etter gruppemøtet sette Arild Røen (H) fram framlegg om ei justering i forhold til formannskapet si 
tilråding.  
 
Monica Tjønna (Sp) sette fram framlegg til vedtak.  
 
Ordførar Knut Harald Frøland sette fram eit tilleggsframlegg til formannskapet si tilråding, om eit 
vilkår for tilskot til bygdebutikken på Tysse.   
 
Det vart først røysta over framlegget til Arild Røen. Framlegget fall med 4 mot 17 røyster.  

Imot For 

Knut Harald Frøland (Bl) Arild Røen (H) 

Lena Tveit (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Øyvind Strømmen (MDG) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Oskar Røen (MDG) 

Martin Haugen (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Monica Tjønna (Sp)  

Magnus Erdal (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  
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Det vart så røysta over framlegget til Monica Tjønna. Framlegget fall med 4 mot 17 røyster.  

Imot For 

Knut Harald Frøland (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Lena Tveit (Bl) Magnus Erdal (Sp) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Arild Røen (H) 

Martin Haugen (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  

 
Det vart etter dette røysta punktvis over formannskapet si tilråding og tilleggsframlegget til Knut 
Harald Frøland:  
- Formannskapet sine tilrådingar om Apex, Ecotech Innovation AS, H-Mekk AS og Bjørkeheim Kro og 
Motell AS vart samrøystes vedtekne.  
- Formannskapet si tilråding om tilskot til Samnanger frivilligsentral/bygdebutikken på Tysse vart 
veteke med 18 mot 3 røyster.  

For Imot 

Knut Harald Frøland (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Lena Tveit (Bl) Magnus Erdal (Sp) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl)  

Martin Haugen (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Arild Røen (H)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  
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- Tilleggsframlegget til Knut Harald Frøland vart vedteke med 18 mot 3 røyster.  

For Imot 

Knut Harald Frøland (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Lena Tveit (Bl) Magnus Erdal (Sp) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Øyvind Strømmen (MDG) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl)  

Martin Haugen (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Arild Røen (H)  

Oskar Røen (MDG)  

 
- Det siste avsnitttet i formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
Til slutt vart det røysta samla over heile saka. Samrøystes vedtak. 
 
 
KS- 010/2021 Vedtak: 
Apex får tilskot på NOK 85.000 frå ekstraordinært næringsfond fordelt over 2 år 
 
Ecotech Innovation AS vert bedt om å søkje på nytt til Samnanger kommune om tilskot til sirkulær 
industri i Børdalen når det ligg føre meir konkrete planar for at hovudprosjektet med Datasenter  i 
Børdalen vert realisert. 
 
H- Mekk as v/ Sindre Hjellanes og Ivar Berland as får avlag på søknad om tilskot frå ekstraordinært 
næringsfond om å sette opp næringsbygg for utleige. Tiltaket er i ikkje i tråd med forskift for 
ekstraordinært tilskot.  
 
Bjørkheim Kro og Motell AS  får NOK 100.000 frå ekstraordinært næringsfond i tilskot til kontaktfri 
servering. 
 
Samnanger frivilligsentral får NOK 400.000 i tilskot til oppretting av bygdebutikken på Tysse. Tilskotet 
vert finansiert med NOK 223.768 frå ekstraordinært næringsfond og NOK 176.232  frå kommunen sitt  
ordinære næringsfond. Vilkår: Når det er klart med konsept/ forretningsplan inkl. finansiering skal 
butikk på Tysse til ny handsaming i kommunestyret.  
 
Søkjarar som får tildelt tilskot skal vera registrert med eige organisasjonsnummer før tilskot vert 
ubetalt. Tilskotet står ved lag i inntil to år etter tilsegn er gjeve og/eller er i tråd med rapportering.   
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11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 005/2021 Vedtak: 
Apex får tilskot på NOK 85.000 frå ekstraordinært næringsfond fordelt over 2 år 
 
Ecotech Innovation AS vert bedt om å søkje på nytt til Samnanger kommune om tilskot til sirkulær 
industri i Børdalen når det ligg føre meir konkrete planar for at hovudprosjektet med Datasenter  i 
Børdalen vert realisert. 
 
H- Mekk as v/ Sindre Hjellanes og Ivar Berland as får avlag på søknad om tilskot frå ekstraordinært 
næringsfond om å sette opp næringsbygg for utleige. Tiltaket er i ikkje i tråd med forskift for 
ekstraordinært tilskot.  
 
Bjørkheim Kro og Motell AS  får NOK 100.000 frå ekstraordinært næringsfond i tilskot til kontaktfri 
servering. 
 
Samnanger frivilligsentral får NOK 400.000 i tilskot til oppretting av bygdebutikken på Tysse. Tilskotet 
vert finansiert med NOK 223.768 frå ekstraordinært næringsfond og NOK 176.232  frå kommunen sitt  
ordinære næringsfond.  
 
Søkjarar som får tildelt tilskot skal vera registrert med eige organisasjonsnummer før tilskot vert 
ubetalt. Tilskotet står ved lag i inntil to år etter tilsegn er gjeve og/eller er i tråd med rapportering.   

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Apex får tilskot på NOK 85.000 frå ekstraordinært næringsfond fordelt over 2 år. 

Ecotech Innovation AS vert bedt om å søkje på nytt til Samnanger kommune om tilskot til sirkulær 
industri i Børdalen når det ligg føre meir konkrete planar for at hovudprosjektet med Datasenter  i 
Børdalen vert realisert.  

H- Mekk as v/ Sindre Hjellanes og Ivar Berland as får avlag på søknad om tilskot frå ekstraordinært 
næringsfond om å sette opp næringsbygg for utleige. Tiltaket er i ikkje i tråd med forskift for 
ekstraordinært tilskot.  
 
Bjørkheim Kro og Motell AS  får NOK 100.000 frå ekstraordinært næringsfond i tilskot til kontaktfri 
servering. 
 
Samnanger frivilligsentral får NOK 400.000 i tilskot til oppretting av bygdebutikken på Tysse.  
Tilskotet vert finansiert med NOK 223.768 frå ekstraordinært næringsfond og NOK 176.232  frå 
kommunen sitt  ordinære næringsfond.  
 
Søkjarar som får tildelt tilskot skal vera registrert med eige organisasjonsnummer før tilskot vert 
ubetalt. Tilskotet står ved lag i inntil to år etter tilsegn er gjeve og/eller er i tråd med rapportering.   
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SAKNR. 011/2021: Plan for friluftlivets ferdselsårer 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 011/2021 Vedtak: 
Oppstart av planarbeidet vert teke til etteretning.  
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 006/2021 Vedtak: 
Oppstart av planarbeidet vert teke til etteretning.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Oppstart av planarbeidet vert teke til etteretning.  
 
 
 
 

SAKNR. 012/2021: Opprusting og tilrettlegging av leikeplass i Bjørkhaugen 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 012/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune ruster opp leikeplassen i Bjørkhaugen i tråd med prisoverslaget. Det vert 
inngått avtale med velforeininga om framtidig drift og vedlikehald, samt investering i leikeapparat og 
drift av desse.  
Budsjettet til teknisk drift vert styrka med for inntil 95.000 eksl. mva. Tiltaket vert finansiert frå 
disposisjonsfondet.  
 
 
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 007/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune ruster opp leikeplassen i Bjørkhaugen i tråd med prisoverslaget. Det vert 
inngått avtale med velforeininga om framtidig drift og vedlikehald, samt investering i leikeapparat og 
drift av desse.  
Budsjettet til teknisk drift vert styrka med for inntil 95.000 eksl. mva. Tiltaket vert finansiert frå 
disposisjonsfondet.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune ruster opp leikeplassen i Bjørkhaugen i tråd med prisoverslaget. Det vert 
inngått avtale med velforeininga om framtidig drift og vedlikehald, samt investering i leikeapparat og 
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drift av desse.  
Budsjettet til teknisk drift vert styrka med for inntil 95.000 eksl. mva. Tiltaket vert finansiert frå 
disposisjonsfondet.  
 
 
 
 

SAKNR. 013/2021: Førespurnad om auka eigenkapital Hardanger AKS 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 013/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune skyt inn ny eigenkapital i Hardanger AKS, tilsvarande kommunen sin eigarandel 
på 10,3 %, med NOK 700.000. Beløpet vert finansiert over disposisjonsfondet.  
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 009/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune skyt inn ny eigenkapital i Hardanger AKS, tilsvarande kommunen sin eigarandel 
på 10,3 %, med NOK 700.000. Beløpet vert finansiert over disposisjonsfondet.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune skyt inn ny eigenkapital i Hardanger AKS, tilsvarande kommunen sin eigarandel 
på 10,3 %, med NOK 700.000. Beløpet vert finansiert over disposisjonsfondet.  
 
 
 
 

SAKNR. 014/2021: Vedtak av delegeringsreglement for Samnanger kommune  
-  ny handsaming 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 014/2021 Vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til nytt delegeringsreglement som vart lagt fram for formannskapet 
12.11.2020 vert vedteke med følgjande endring: 

·  Samnanger kommune sitt delegeringsreglement punkt 6.5 og 18.4 vert endra slik at både 
formannskapet og rådmannen har mynde etter smittervernlova. Rådmannen får fullmakt til 
å innarbeida denne endringa i reglementet.  

Reglementet trer i kraft med verknad frå 01.03.2021. Vedtaket er gjort med heimel i kommunelova § 
5-14. 
 
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte innleiingsvis om at ein tabell har falle ut av saksutgreiinga som 
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ligg i tilleggsinnkallinga til møtet, men at tabellen er med i den versjonen av saksframlegget som ligg 
under SAKER i Møteportalen. Tabellen inneheld oversikt over kva endringar administrasjonen 
foreslår i forhold til kommunen sitt noverande delegeringsreglement.  
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
 
FORM- 008/2021 Vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til nytt delegeringsreglement som vart lagt fram for formannskapet 
12.11.2020 vert vedteke med følgjande endring: 

·  Samnanger kommune sitt delegeringsreglement punkt 6.5 og 18.4 vert endra slik at både 
formannskapet og rådmannen har mynde etter smittervernlova. Rådmannen får fullmakt til 
å innarbeida denne endringa i reglementet.  

 
Reglementet trer i kraft med verknad frå 01.03.2021. Vedtaket er gjort med heimel i kommunelova § 
5-14. 

 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til nytt delegeringsreglement som vart lagt fram for formannskapet 
12.11.2020 vert vedteke med følgjande endring: 

·  Samnanger kommune sitt delegeringsreglement punkt 6.5 og 18.4 vert endra slik at både 
formannskapet og rådmannen har mynde etter smittervernlova. Rådmannen får fullmakt til 
å innarbeida denne endringa i reglementet.  

 
Reglementet trer i kraft med verknad frå 01.03.2021. Vedtaket er gjort med heimel i kommunelova § 
5-14. 
 
 
 
 

SAKNR. 015/2021: Ekstra midlar til kontrollutvalet i Samnanger kommune 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Kontrollutvalet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 015/2021 Vedtak: 
Kontrollutvalet får tildelt kr. 144.000,- i ekstra midlar til kontrollarbeid i Samnanger kommune 2021.  
Ekstra midlar til kontrollutvalet vert løyvd frå disposisjonsfondet.  
 
 
Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak: 
Kontrollutvalet får tildelt kr. 144.000,- i ekstra midlar til kontrollarbeid i Samnanger kommune 2021.  
Ekstra midlar til kontrollutvalet vert løyvd frå disposisjonsfondet.  
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SAKNR. 016/2021: Årsmelding 2020 - Kontrollutvalet i Samnanger kommune 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Kontrollutvalet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 016/2021 Vedtak: 
Kommunestyret godkjenner årsmelding 2020 for kontrollutvalet i Samnanger kommune. 
 
 
Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak: 
Kommunestyret godkjenner årsmelding 2020 for kontrollutvalet i Samnanger kommune. 
 
 
 
 
 

SAKNR. 017/2021: Veg og gangsti Hagabotnane - drøfting av alternativ 

 

Ugild: I staden møtte: Merknad: 

Lena Tveit, Bl ,    

Øyvind Steinsland, Bl ,    

Øyvind Strømmen, MDG      ,    

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
 
Handsaming i møtet: 
Veg/gangsti Hagabotnane – Framlegg til vedtak, sett fram av Odd Arne Haga (Framstegspartiet): 
Det skal omgåande innhentast totalentreprise på bygging av veg til Hagabotnane- ref. Vedtak i 
kommunestyre av 03.12.20 og vedlagt funksjonsbeskrivelse. 
 
Som del av underlag for totalentreprise skal silingsrapport for alternative vegtrasear vedlegges samt 
at det tydeleg framgår naudsynte atterhald Samnanger kommune tar for oppdraget vedrørene 
finansiering og vedtak. Entreprenør skal i tillegg ha moglegheit til å sjølv foreslå alternativ veg. 
Det skal også omgåande innhentast tilbod på bygging av gangsti til idrettsanlegget i Hagabotnane – 2 
stk. alternative trasear – ref. sak frå Naturutvalet 15. februar 2021. 
 
Når tilbod for bygging av veg og gangsti føreligg skal desse tilbake til kommunestyre, senest 1 juni då, 
for handsaming og eventuell fullfinansiering før det blir inngått kontrakt med leverandør/ 
leverandørar. 
 
Til å eventuelt fristille naudsynte administrative ressursar til gjennomføring og oppfølging prosjekta 
kan arbeid med planprogram for KDP Akvakultur i sjø inntil vidare utsetjast. Om dette ikkje er 
tilstrekkeleg kan rådmann gjere andre prioriteringar for å få arbeidet gjennomført. 
 
Vedlegg; 
Funksjonsbeskrivelse veg fra Fylkesveg til Hagabotnane 
 
76 VEGER 
Denne funksjonsbeskrivelse for veg gjelder opparbeiding av veg fra Fylkesveg F5132 til Hagabotnane 
Maksimum stigning settes til 1:8. 
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Formål 
Veg skal betjene sentralidrettsanlegget og planlagt boligfelt spesifisert i kommuneplanen. Med en 
antatt turproduksjon 4 bilturer pr. boenhet og 20 biler pr arrangement, gir det en antatt ÅDT på ca. 
200 kjt. Fartsgrense er 30 km/t. I ende av vegen skal det bygges snuhammer for buss. Veg skal ha 
minimum 5,5m asfaltert bredde og 0,25 meter skulder. 
 
Vegen skal være kommunal og driftes av Samnanger kommune. 
 
Veger skal tåle tilkomst med brann- og renovasjonsbiler og Boggibusser med med tilhørende 
sporingskurvatur og breddeutvidelse i horisontalkurver. 
 
Grunnforhold 
Områdets grunnforhold består av løsmasser over fjell. Enkelte steder er det fjell i dagen. Entreprenør 
må gjøre seg kjent med området og selv vurdere løsmassenes bonitet. 
 
Overbygning 
Overbygning på veg skal tilfredsstille krav for atkomstveg. Veg skal ha asfaltdekke med 5cm Agb11 
som topplag/slitelag. Veg skal også ha et bindlag/øvre bærelag av 5cm Ag16. Dette kan fungere som 
anleggsdekke i anleggsperioden. Nedre bærelag skal være av pukk 0-32mm T1-masse (telefri masse). 
Det antas at veg fundamenteres på fjell, med forsterkningslag på minimum tykkelse 50cm. Det skal 
undersprenges ytterligere 50cm under forsterkningslaget på fjell. 
 
Vegskulder skal gruses med grus 0-16mm eller tilsvarende, minimum bredde 25cm. 
 
Skjæringer 
I fjell skal bergskjæringer utformes som nær vertikale skjæringer, med helning 10:1 eller brattere. 
Helning og utforming tilpasses forhold som geologi, grunnvann og landskap. Skjæringer etableres slik 
at det ikke er fare for nedfall av stein og is på veg. Det kan være aktuelt med rensk og spyling av 
skjæringer høyere enn 1m etter at skjæring er sprengt ned. Etter utsprengt skjæring skal behovet for 
sikring av fjellet med bolter eller nett vurderes av person/firma med geoteknisk kompetanse. 
 
Veggrøft 
I skjæringer skal det etableres veggrøft. Langs veg skal grøft være 0,5m bred. Veggrøft skal avrettes 
med pukk 32-64mm. 
 
Fyllinger 
Steinfylling skal legges ut med helning 1:1,5. Steinfyllinger skal planeres med jord og tilsås med 
grasbakke frø. På grunn av sideterrengets helning kan det noen steder være aktuelt å plastre jord på 
steinfylling, pga. bratt helning. Jordplanering utføres med egnede jordmasser til formålet. Stein og 
røtter skal sorteres ut. Dersom stedlige jordmasser ikke er egnet skal det tilføres vekstjord med slik 
sammensetning at den er egnet som dyrkningsmedium for grasbakke. 
Der vegen ligger på fylling og sideterreng er brattere enn 1:3, må det sprenges fyllingssåle for 
vegfyllingen. I overgang mellom steinfylling og bergskjæring må det utføres utkiling. 
 
Rekkverk 
På grunn av sideterrengets helning og behov for fyllinger for veg, må det etableres vegrekkverk langs 
vegene. Vegrekkverk utføres med galvanisert W-skinne (Vik CC2-W3 eller tilsvarende) og 
sigmastolper. Rekkverk skal ha styrkeklasse N2, ihht. Statens vegvesen sin håndbok N101. Rekkverket 
skal følge vegens kurvatur. Der rekkverk må etableres på topp av tørrmur, må det støpes 
betongsfundament som rekkverk festes til. Ved utfylling må det være tilstrekkelig bredde på 
rekkverksrom bak rekkverk for god innfestning. 
 
Vegbelysning 
Vegbelysning etableres med belysningsklassene i M5. 
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Tørrmurer 
På deler av strekket kan det være nødvendig å etablere tørrmur som alternativ til steinfylling pga. det 
bratte sideterrenget. Tørrmur kan bygges opp av velegnede kubiske steiner eller blokker egnet til 
formålet. Disse mures i linje med forband både i lengderetning og tverretning. Steinen skal være 
frostsikker og ha jevn anleggsflate som gir god stabilitet i muren. Fugene skal ha minst mulig hulrom, 
klasse 4 mur. Det skal ikke fylles med mindre stein som ikke har teknisk funksjon i muren. Ferdig mur 
skal ha størst stein i bunnen og ellers god fordeling av blokkstørrelse med forband og fortanning 
(overlapp på min. 1/3 av steinlengden). Sprengsteinsfylling under og bak tørrmur skal komprimeres 
til minst 95% Standard Proctor. Bak muren må små lagtykkelser legges og egnet komprimeringsutstyr 
benyttes for å tilfredsstille kravet til komprimering, samtidig som faren for å påføre deformasjoner på 
muren reduseres. Det må etableres tilstrekkelig drenering i bakkant av mur. I bratt terreng må det 
sprenges murfot, for å få stabil grunn til å sette muren. Statens Vegvesen sin håndbok V270 skal 
brukes som rettledning for muringen. 
 
Overvannshåndtering 
Overvann fra vegbane skal håndteres lokalt og føres til sandfangskummer og/eller pukkede 
veggrøfter. Overvannet må føres til infiltrasjon i grunnen. Ved infiltrasjon er det viktig å sikre at 
infiltrasjonsmassene har tilstrekkelig kapasitet. Det må sikres at overvann ikke renner inn på 
naboeiendommer og kan føre til skade. 
 
Sluttdokumentasjon 
Totalentreprenøren skal levere innmålingsdata på ferdig veg i sosi-format og «som bygget» tegning. 
Innmåling skal minimum inneholde data på ytterkant veg, rekkverk og murer. 
 
 
Forslag om gangveg, sett fram av Gunn Østvik Petersen (Arbeiderpartiet): 
Kommunestyret vedtar at gangveg til Hagabotnane vert bygd langs øvre trase, som forslag frå 
administrasjonen til Naturutvalet i møte 09.02.2021. Det vert innhenta tilbod i henhold til gjeldande 
reglar 
 
Handsaming: 
 
Odd Arne Haga (Frp) sette fram framlegg til vedtak.  
 
Etter den innleiande debatten orienterte Øyvind Strømmen (MDG) om at han ønska å få gildskapen 
sin vurdert dersom kommunestyret skulle diskutera vegtrasè-alternativ.  
 
Monica Tjønna (Sp) stilte spørsmål om gildskapen til Øyvind Steinsland (Bl).  
 
Lena Tveit (Bl) bad om å få gildskapen sin vurdert.  
 
Kommunestyret handsama etter dette gildskapen til Øyvind Strømmen, Øyvind Steinsland og Lena 
Tveit. Alle tre gjekk frå medan gildskapen deira vart vurdert.  
 
Øyvind Strømmen og Lena Tveit vart samrøystes funne ugilde, og deltok ikkje resten av handsaminga 
av saka. 
 
I røystinga om Øyvind Steinsland sin gildskap røysta 9 for at han var ugild og 9 for at han var gild. På 
grunn av at ordføraren røysta for at han var ugild (ved like mange røyster er ordføraren si røyst 
avgjerande), vart resultatet av røystinga at Øyvind Steinsland vart funnen ugild. Han deltok derfor 
ikkje i resten av handsaminga av saka.  
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Ugild Gild 

Knut Harald Frøland (Bl) Knut Loneland Høibraaten (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Martin Haugen (Bl) 

Solveig Vassenden (Bl) Ove Totland (Bl) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Odd Arne Haga (Frp) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Karl Bård Kollbotn (Frp) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Monica Tjønna (Sp) Harald Boge (Ap) 

Magnus Erdal (Sp) Arild Røen (H) 

Gunn Totland Moss (KrF) Oskar Røen (MDG) 

 
Gunn Østvik Petersen (Ap) sette fram framlegg til vedtak.  
 
I røystinga fekk Odd Arne Haga sitt framlegg 10 røyster og Gunn Østvik Petersen sitt framlegg 8 
røyster.  

For Odd Arne Haga sitt framlegg For Gunn Østvik Petersen sitt framlegg 

Knut Harald Frøland (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Harald Boge (Ap) 

Ove Totland (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Martin Haugen (Bl) 

Odd Arne Haga (Frp) Oskar Røen (MDG) 

Karl Bård Kollbotn (Frp) Solveig Vassenden (Bl) 

Monica Tjønna (Sp) Arild Røen (H) 

Magnus Erdal (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  
 

 
KS- 017/2021 Vedtak: 
Det skal omgåande innhentast totalentreprise på bygging av veg til Hagabotnane- ref. Vedtak i 
kommunestyre av 03.12.20 og vedlagt funksjonsbeskrivelse. 
 
Som del av underlag for totalentreprise skal silingsrapport for alternative vegtrasear vedlegges samt 
at det tydeleg framgår naudsynte atterhald Samnanger kommune tar for oppdraget vedrørene 
finansiering og vedtak. Entreprenør skal i tillegg ha moglegheit til å sjølv foreslå alternativ veg. 
 
Det skal også omgåande innhentast tilbod på bygging av gangsti til idrettsanlegget i Hagabotnane – 2 
stk. alternative trasear – ref. sak frå Naturutvalet 15. februar 2021. 
 
Når tilbod for bygging av veg og gangsti føreligg skal desse tilbake til kommunestyre, senest 1 juni då, 
for handsaming og eventuell fullfinansiering før det blir inngått kontrakt med leverandør/ 
leverandørar. 
Til å eventuelt fristille naudsynte administrative ressursar til gjennomføring og oppfølging prosjekta 
kan arbeid med planprogram for KDP Akvakultur i sjø inntil vidare utsetjast. Om dette ikkje er 
tilstrekkeleg kan rådmann gjere andre prioriteringar for å få arbeidet gjennomført. 
 
 
Vedlegg; 
Funksjonsbeskrivelse veg fra Fylkesveg til Hagabotnane 
 
76 VEGER 
Denne funksjonsbeskrivelse for veg gjelder opparbeiding av veg fra Fylkesveg F5132 til Hagabotnane 
Maksimum stigning settes til 1:8. 
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Formål 
Veg skal betjene sentralidrettsanlegget og planlagt boligfelt spesifisert i kommuneplanen. Med en 
antatt turproduksjon 4 bilturer pr. boenhet og 20 biler pr arrangement, gir det en antatt ÅDT på ca. 
200 kjt. Fartsgrense er 30 km/t. I ende av vegen skal det bygges snuhammer for buss. Veg skal ha 
minimum 5,5m asfaltert bredde og 0,25 meter skulder. 
 
Vegen skal være kommunal og driftes av Samnanger kommune. 
 
Vegen skal tåle tilkomst med brann- og renovasjonsbiler og Boggibusser med med tilhørende 
sporingskurvatur og breddeutvidelse i horisontalkurver. 
 
Grunnforhold 
Områdets grunnforhold består av løsmasser over fjell. Enkelte steder er det fjell i dagen. Entreprenør 
må gjøre seg kjent med området og selv vurdere løsmassenes bonitet. 
 
Overbygning 
Overbygning på veg skal tilfredsstille krav for atkomstveg. Veg skal ha asfaltdekke med 5cm Agb11 
som topplag/slitelag. Veg skal også ha et bindlag/øvre bærelag av 5cm Ag16. Dette kan fungere som 
anleggsdekke i anleggsperioden. Nedre bærelag skal være av pukk 0-32mm T1-masse (telefri masse). 
Det antas at veg fundamenteres på fjell, med forsterkningslag på minimum tykkelse 50cm. Det skal 
undersprenges ytterligere 50cm under forsterkningslaget på fjell. 
 
Vegskulder skal gruses med grus 0-16mm eller tilsvarende, minimum bredde 25cm. 
 
Skjæringer 
I fjell skal bergskjæringer utformes som nær vertikale skjæringer, med helning 10:1 eller brattere. 
Helning og utforming tilpasses forhold som geologi, grunnvann og landskap. Skjæringer etableres slik 
at det ikke er fare for nedfall av stein og is på veg. Det kan være aktuelt med rensk og spyling av 
skjæringer høyere enn 1m etter at skjæring er sprengt ned. Etter utsprengt skjæring skal behovet for 
sikring av fjellet med bolter eller nett vurderes av person/firma med geoteknisk kompetanse 
 
Veggrøft 
I skjæringer skal det etableres veggrøft. Langs veg skal grøft være 0,5m bred. Veggrøft skal avrettes 
med pukk 32-64mm. 
 
Fyllinger 
Steinfylling skal legges ut med helning 1:1,5. Steinfyllinger skal planeres med jord og tilsås med 
grasbakke frø. På grunn av sideterrengets helning kan det noen steder være aktuelt å plastre jord på 
steinfylling, pga. bratt helning. Jordplanering utføres med egnede jordmasser til formålet. Stein og 
røtter skal sorteres ut. Dersom stedlige jordmasser ikke er egnet skal det tilføres vekstjord med slik 
sammensetning at den er egnet som dyrkningsmedium for grasbakke. 
Der vegen ligger på fylling og sideterreng er brattere enn 1:3, må det sprenges fyllingssåle for 
vegfyllingen. I overgang mellom steinfylling og bergskjæring må det utføres utkiling. 
 
Rekkverk 
På grunn av sideterrengets helning og behov for fyllinger for veg, må det etableres vegrekkverk langs 
vegene. Vegrekkverk utføres med galvanisert W-skinne (Vik CC2-W3 eller tilsvarende) og 
sigmastolper. Rekkverk skal ha styrkeklasse N2, ihht. Statens vegvesen sin håndbok N101. Rekkverket 
skal følge vegens kurvatur. Der rekkverk må etableres på topp av tørrmur, må det støpes 
betongsfundament som rekkverk festes til. Ved utfylling må det være tilstrekkelig bredde på 
rekkverksrom bak rekkverk for god innfestning. 
 
Vegbelysning 
Vegbelysning etableres med belysningsklassene i M5 
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Tørrmurer 
På deler av strekket kan det være nødvendig å etablere tørrmur som alternativ til steinfylling pga. det 
bratte sideterrenget. Tørrmur kan bygges opp av velegnede kubiske steiner eller blokker egnet til 
formålet. Disse mures i linje med forband både i lengderetning og tverretning. Steinen skal være 
frostsikker og ha jevn anleggsflate som gir god stabilitet i muren. Fugene skal ha minst mulig hulrom, 
klasse 4 mur. Det skal ikke fylles med mindre stein som ikke har teknisk funksjon i muren. Ferdig mur 
skal ha størst stein i bunnen og ellers god fordeling av blokkstørrelse med forband og fortanning 
(overlapp på min. 1/3 av steinlengden). Sprengsteinsfylling under og bak tørrmur skal komprimeres 
til minst 95% Standard Proctor. Bak muren må små lagtykkelser legges og egnet komprimeringsutstyr 
benyttes for å tilfredsstille kravet til komprimering, samtidig som faren for å påføre deformasjoner på 
muren reduseres. Det må etableres tilstrekkelig drenering i bakkant av mur. I bratt terreng må det 
sprenges murfot, for å få stabil grunn til å sette muren. Statens Vegvesen sin håndbok V270 skal 
brukes som rettledning for muringen. 
 
Overvannshåndtering 
Overvann fra vegbane skal håndteres lokalt og føres til sandfangskummer og/eller pukkede 
veggrøfter. Overvannet må føres til infiltrasjon i grunnen. Ved infiltrasjon er det viktig å sikre at 
infiltrasjonsmassene har tilstrekkelig kapasitet. Det må sikres at overvann ikke renner inn på 
naboeiendommer og kan føre til skade. 
 
Sluttdokumentasjon 
Totalentreprenøren skal levere innmålingsdata på ferdig veg i sosi-format og «som bygget» tegning. 
Innmåling skal minimum inneholde data på ytterkant veg, rekkverk og murer. 

 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka blir lagd fram utan framlegg til vedtak.  
 
 
 
 

SAKNR. 018/2021: Talerett i kommunestyret for ungdomsrådet, eldrerådet og 
rådet for personar med nedsett funksjonsevne 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
 
Handsaming i møtet: 
Talerett ungdomsrådet - Framlegg til vedtak, sett fram av Knut Harald Frøland (Bygdalista): 
Kommunestyret set pris på at ungdomsrådet engasjerer seg i politiske saker. I utgangspunktet er det 
mange moglegheiter for ungdomsrådet til å nå fram med sitt syn. Ein kan mellom anna uttale seg ved 
høyringar, ha innlegg i lokalavisa, ha direkte samtaler med parti og politikarar i kommunestyre. Er ein 
ungdomspolitikar kan ein ta tema opp direkte med eige parti.  Ved å kontakta ordførar kan 
ungdomsrådet fremje forslag om å få tema dei brenn for på politisk dagsorden.  
 
Som ei prøveordning med eit års varighet får ungdomsrådet talerett i kommunestyre. Talerett gjeld 
saker som omhandlar ungdom og maksimal taletid pr. sak er 5 minutt. Innlegg skal haldast i start av 
saka og før debatt opnar. Ordførar skal informerast om at talerett vil bli brukt og kva saker det gjedt 
før møtet startar.  Når prøvetida er omme skal ordninga evaluerast.  
 
Alternativt framlegg frå MDG, sett fram av Øyvind Strømmen (Miljøpartiet Dei Grøne     ): 
Ungdomsrådet, eldrerådet og råd for menneske med nedsett funksjonsevne får møte- og talerett i 
Samnanger kommunestyre, i dei sakene som kjem inn under dei enkelte råda sine arbeidområde. 
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Dersom råda ynskjer å nytta seg av møte- og taleretten skal dette avtalast med ordførar i forkant av 
møtet. Ungdomsrådet kan stilla med opp til to representantar, dei andre råda med opp til ein 
representant. 
 
Representanten / representantane får sleppa til i møtet med eit førebudd innlegg per utval, med ei 
taletid på maksimum fem minutt før debatten i saka startar. Representantane får ikkje delta i sjølve 
debatten. 
 
Tillegg til forslag, sett fram av Øyvind Strømmen (Miljøpartiet Dei Grøne     ): 
Dette vert bakt inn kommunestyret sitt reglement. 
 
 
Handsaming:  
 
Odførar Knut Harald Frøland (Bl) sette fram framlegg til vedtak.  
 
Monica Tjønna (Sp) bad om gruppemøte. Gruppemøtet vart halde etter den innleiande debatten.  
 
Øyvind Strømmen (MDG) sette fram framlegg til vedtak.  
 
Etter gruppemøtet orienterte Knut Harald Frøland om ei justering i framlegget sitt. Justeringa var at 
eitt-årig prøveordning med talerett i kommunestyret også skal gjelda for eldrerådet og rådet for 
personar med nedsett funksjonsevne, innanfor deira saksområde.  
 
Øyvind Strømmen sette fram eit tillegg til det første framlegget sitt.  
 
Det vart først røysta over Øyvind Strømmen sitt framlegg. Framlegget fall med 8 mot 13 røyster.  

Imot For 

Knut Harald Frøland (Bl) Øyvind Strømmen (MDG) 

Lena Tveit (Bl) Oskar Røen (MDG) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Ove Totland (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Øyvind Steinsland (Bl) Harald Boge (Ap) 

Solveig Vassenden (Bl) Martin Haugen (Bl) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Arild Røen (H) 

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Monica Tjønna (Sp)  

Magnus Erdal (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

 
Det vart så røysta over Knut Harald Frøland sitt framlegg, som vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 018/2021 Vedtak: 
Kommunestyret set pris på at ungdomsrådet engasjerer seg i politiske saker. I utgangspunktet er det 
mange moglegheiter for ungdomsrådet til å nå fram med sitt syn. Ein kan mellom anna uttale seg ved 
høyringar, ha innlegg i lokalavisa, ha direkte samtaler med parti og politikarar i kommunestyre. Er ein 
ungdomspolitikar kan ein ta tema opp direkte med eige parti. Ved å kontakta ordførar kan 
ungdomsrådet fremje forslag om å få tema dei brenn for på politisk dagsorden.  
 
Som ei prøveordning med eit års varighet får ungdomsrådet, eldrerådet og rådet for personar med 
nedsett funksjonsevne talerett i kommunestyret. Talerett gjeld saker som omhandlar høvesvis 



Side 29 av 30 

 

ungdom (ungdomsrådet), eldre (eldrerådet) og personar med nedsett funksjonsevne (rådet for 
personar med nedsett funksjonsevne) og maksimal taletid pr. sak er 5 minutt. Innlegg skal haldast i 
starten av saka og før debatt opnar. Ordførar skal informerast om at talerett vil bli brukt og kva saker 
det gjeld før møtet startar. Når prøvetida er omme skal ordninga evaluerast.  
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram utan tilråding frå rådmannen.  
 
 
 
 
 

SAKNR. 019/2021: Vurdering av løysing for strøyming og opptak av offentlege 
møte 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart vedteke med 20 mot 1 røyst. Monica Tjønna (Sp) røysta imot.  
 
KS- 019/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune held fram med noverande løysing for strøyming og opptak av møte i 
kommunestyret, formannskapet og eventuelt naturutvalet. Administrasjonen må arbeida for å auka 
stabiliteten i løysinga, for å redusera risikoen for at møte ikkje vert strøymde. 
 
11.02.2021 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Forslag frå MDG, sett fram av Øyvind Strømmen (Miljøpartiet Dei Grøne     ): 
Samnanger kommune held fram med noverande løysing for strøyming og opptak av møte i 
kommunestyret, formannskapet og eventuelt naturutvalet. Administrasjonen må arbeida for å auka 
stabiliteten i løysingar, for å redusera risikoen for at møte ikkje vert strøymde. 
 
 
Handsaming:  
Øyvind Strømmen (MDG) sette fram framlegg til vedtak. Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 004/2021 Vedtak: 
Samnanger kommune held fram med noverande løysing for strøyming og opptak av møte i 
kommunestyret, formannskapet og eventuelt naturutvalet. Administrasjonen må arbeida for å auka 
stabiliteten i løysingar, for å redusera risikoen for at møte ikkje vert strøymde. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert lagt fram utan tilråding frå rådmannen.  
 
 
 
 

SAKNR. 020/2021: Fastsetjing av valdag - Stortings- og sametingsvalet 2021 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
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KS- 020/2021 Vedtak: 
Stortings- og sametingsvalet vert fastsett til måndag 13.09.2021.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Stortings- og sametingsvalet vert fastsett til måndag 13.09.2021.  
 
 
 
 
 

SAKNR. 021/2021: Ordning med kommunalt tilskot til nydyrking og redyrking 
i Samnanger 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 021/2021 Vedtak: 
Utarbeiding av ein langsiktig og heilskapleg landbruksplan for Samnanger kommune vert lagt inn som 
tiltak i 2022 i kommunen sin planstrategi. I arbeidet med handlingsdelen av planen skal mellom anna 
innføring av kommunalt tilskot til redyrking og nydyrking vurderast.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Utarbeiding av ein langsiktig og heilskapleg landbruksplan for Samnanger kommune vert lagt inn som 
tiltak i 2022 i kommunen sin planstrategi. I arbeidet med handlingsdelen av planen skal mellom anna 
innføring av kommunalt tilskot til redyrking og nydyrking vurderast.  
 
 
 
 
 

SAKNR. 1: Interpellasjon frå MDG: Lysureining 

 
25.02.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Øyvind Strømmen (MDG) las opp interpellasjonen. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte.  
 
Framlegget til vedtak i interpellasjonen vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 1 Vedtak: 

1. Samnanger kommunestyre meiner det er grunn til å ta lysureining på alvor som 
problemstilling. Kommunestyret vil difor at bruk av sensorar eller andre løysingar for å 
redusera unødvendig lysbruk skal vera ein del av framtidige prosjekt der det vert aktuelt med 
belysning ved bygg, langs vegar osv.  

2. Samnanger kommunestyre ber om at det vert gjort ein gjennomgang av eksisterande 
kommunal lysbruk, med siktemål om å redusera unødvendig lysbruk, evt. med installasjon av 
sensorar eller andre tiltak, og ber om at det vart lagt fram ei eiga sak for kommunestyret om 
dette. For eventuell finansiering kan det nyttast midlar frå kommunen sitt berekraftsfond.  

3. I arbeidet med ny klima- og energiplan for Samnanger kommune ber kommunestyret om at 
tiltak for å redusera lysureining også vert vurdert nærare.   

 
 
 
 


